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Vragen van de leden Jan Vos, Van Dekken en Nijboer (allen PvdA) aan de 
Minister van Economische Zaken over het bericht «Onduidelijkheid over 
ingestorte boerderij Bedum» (ingezonden 24 juni 2015). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Onduidelijkheid over ingestorte boerderij Bedum»?1 

Vraag 2
Welke stappen zijn er sinds de antwoorden op onze eerdere vragen d.d. 
23 juni 2014 (een jaar geleden) genomen in de casus van de boerderij in 
Bedum?2 

Vraag 3
Is, zoals toegezegd in de antwoorden op onze vragen d.d. 23 juni 2014, 
binnen een maand duidelijkheid gegeven over de oorzaken van de instorting? 

Vraag 4
Waarom heeft het lang geduurd tot er in deze casus een contra-expertise 
plaats heeft plaatsgevonden? Wat is de gemiddelde termijn voor contra-
expertises bij complexe schadegevallen? 

Vraag 5
Vindt u het wenselijk dat bij dit soort complexe schadegevallen maandenlang 
niet over de status van de schadeaanvraag wordt gecommuniceerd door de 
NAM? 

Vraag 6
In hoeverre is de psychische en financiële ondersteuning van bewoners bij de 
afhandeling van complexe schadegevallen voldoende geregeld?

1 http://www.rtvnoord.nl/artikel/artikel.asp?p=133874
2 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2013–2014, nr. 2328
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